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WARNING: Read this document carefully and sign only if you clearly understand and agree 
to the content of the Key Facts Statement (KFS), which is available in English and Arabic. This 
KFS provides you with key product features, and indicative information about the applicable 
accounts, profits, fees and charges of this product. You may also use this document to 
compare similar financial products and/or services offered by other Banks. For more details 
on this document, please call 80022 or email: info@ajmanbank.ae 

الوثيقــة بعنايــة ووقــع فقــط فــي حالــة فهمــك بوضــوح وموافقتــك علــى  تحذيــر: اقــرأ هــذه 
محتــوى بيــان الحقائــق الرئيســية باللغتيــن العربيــة والإنجليزيــة. يوفــر لــك بيــان الحقائــق الرئيســية هــذا 
ــاح والرســوم والمصروفــات  الخصائــص الرئيســية للمنتــج ومعلومــات إرشــادية بشــأن الحســابات والأرب
المعمــول بهــا لهــذا المنتــج. كمــا يجــوز لــك اســتخدام هــذه الوثيقــة للمقارنــة بيــن المنتجــات و/

ــذه  ــأن ه ــل بش ــن التفاصي ــد م ــرى. لمزي ــوك الأخ ــن البن ــة م ــة المعروض ــة المختلف ــات المالي أو الخدم
 info@ajmanbank.ae :الوثيقــة، يرجــى الاتصــال بالرقــم 80022 أو التواصــل عبــر البريــد الإلكترونــي

PRODUCT DESCRIPTION وصف المنتج

Ajman Bank Salary Advance Facility adheres to the principles of Islamic banking 
and compliant with the guidelines of Islamic Sharia. This proposition provides an 
opportunity to fulfill your financial needs for any short term financial emergencies. 

تلتــزم تســهيلات الســلفة مــن الراتــب مــن مصــرف عجمــان لمبــادئ المعــاملات المصرفيــة الإسلاميــة 
وتمتثــل للمبــادئ التوجيهيــة للشــريعة الإسلاميــة. يوفــر هــذا الاقتــراح فرصــة للوفــاء باحتياجاتــك 

جـل. يـرة الأـ يـة قصـ طـوارئ مالـ حـالات ـ يـة لأي ـ المالـ

SHARI’AH CONCEPTS CLARIFICATION توضيح مفاهيم الشريعة

Salary Advance Facility is designed and based on the Islamic concept “Qard Hasan” contract, 
which refers to a concluded contract between the lender (Ajman Bank) of the money and the 
borrower (Customer) on Qardh Hasan basis. 

تُُصمــم تســهيلات الســلفة علــى الراتــب وتقــوم علــى المبــدأ الإسلامــي عقــد »القــرض الحســن« ، والــذي 
يُُشــار إليــه علــى أنــه عقــد يُُبــرم بيــن مقــرض المــال )مصــرف عجمــان(  والمقتــرض )المتعامــل( علــى 

أـسـاس الـقـرض الحـسـن

PRODUCT DETAILS تفاصيل المنتج

Description Details التفاصيل الوصف

Shari’ah Structure Qard Hassan قرض حسن الهيكل الشرعي 

Offered for AED accounts only للحسابات بالدرهم الإماراتي فقط.  عملة الحساب 

Applicable for Ajman Bank Customers Only  .عملاء مصرف عجمان فقط ينطبق على

Salary transfer to Ajman Bank Salary transfer is mandatory تحويل الراتب إلزامي. تحويل الراتب إلى مصرف عجمان.

Minimum Salary (AED) AED 5,000 per month  .5,000 درهم إماراتي لكل شهر الحد الأدنى للراتب )بالدرهم الإماراتي( 

Minimum Salary credits to the account Minimum 3 regular salaries الحد الأدنى 3 رواتب منتظمة. الحد الأدنى للراتب المودع في الحساب

Maximum Amount (AED) Can be availed on monthly basis subject to a 
maximum amount of AED 25,000 per month 
i.e. (1X12)	

يمكــن إتاحتــه علــى أســاس شــهري وفقًًــا للحــد 
الأقصــى للمبلــغ 25,000 درهــم إماراتــي لــكل 

)12x1( شــهر، أي

الحد الأقصى للمبلغ )بالدرهم الإماراتي(

Administrative Fees (fixed) AED 200 per request	 200 درهم إماراتي لكل طلب. الرسوم الإدارية )ثابتة( 

Applicable Profits Not Applicable  لا ينطبق الأرباح المطبقة 

Early settlement fees	 Not Applicable لا ينطبق  رسوم التسوية المبكرة

Security Cheque Not Applicable غير مطلوب  شيك ضمان 

ELIGIBILITY / CRITERIA الأهلية/ المعايير 

Eligibility Calculation Lowest of last 3 months salary after 
deducting all monthly installments in Ajman 
Bank including Credit Card (s),  direct debit 
(DDA),other installment from other banks (if 
any) 	

الأقــل مــن راتــب الشــهور الثلاثــة )3( الأخيــرة بعــد 
خصــم جميــع الأقســاط الشــهرية فــي مصــرف 
الائتمــان  بطاقــات  بطاقــة/  شــاملة  عجمــان 
مــن  الأخــرى  والأقســاط  المباشــر  والخصــم 

البنوك الأخرى )إن وجد(. 

حساب الأهلية 

Net amount (AED) 80% of the net Salary	 %80 من صافي الراتب صافي المبلغ )بالدرهم الإماراتي(

Illustrative Example If your salary is AED 10,000 and you have 
exitsing liability (ies) of AED 1,500 and 
instruction of Direct Debit Authority (DDA)  
is AED 1,500, the limit will be given as 
maximum 80% i.e. AED 7,000*80% = AED 
5,600.	

إن كان الراتــب 10,000 درهــم إماراتــي، والتزاماتــك 
ومبلــغ  إماراتــي  درهــم   1,500 هــي  الحاليــة 
إماراتــي،  درهــم   1,500 هــو  المباشــر  الخصــم 
أي   ،%80 هــو  أقصــى  كحــد  الممنــوح  فالحــد 
درهــم   5,600=  %80× إماراتــي  درهــم   7,000

إماراتي.

مثال توضيحي

Account type Existing Current account holders (without a 
Savings account) must open a new Savings 
Account as required. Similarly, if you have 
a Savings account only, you must open a 
new Current account. The minimium balance 
charges will apply as clarified in the Fees 
and Charges section and accounts Key Facts 
Statement.

يجــب أن يفتــح حاملــو الحســاب الجــاري الحاليــون 
ــر  ــاب توفي ــر( حس ــاب توفي ــن لحس ــر المالكي )غي
ــل، إن  ــوٍٍ مماث ــى نح ــوب. وعل ــق المطل ــد وف جدي
كان لديــك حســاب توفيــر فقــط، يجــب عليــك أن 
ــد  ــوم الح ــق رس ــد. تنطب ــارٍٍ جدي ــاب ج ــح حس تفت
الأدنــى للرصيــد وفقــا للتفاصيــل الموضّّحــة  فــي 
قســم الرســوم والمصروفــات وبيــان الحقائــق 

ــابات.  ــية للحس الرئيس

نوع الحساب

Withdrawal of Funds Funds can be withdrawn through ATM, Bank 
Cheque, and Transfers.	

يمكنــك ســحب المبلــغ المالــي عبــر ماكينــات 
ــة ــويلات بنكي ــي وتح ــيك بنك ــي وش ــراف الآل الص

سحب المبالغ المالية 

FEES AND CHARGES الرسوم والمصروفات

1.	 This is a list of the main service charges for this account and does not include all charges. 
To view all our Fees and charges, you may visit our website www.ajmanbank.ae, or call 
800 22, or visit any of our branches to receive a copy.

2.	 All Fees and charges mentioned above are subject to Value Added Tax (VAT) of 5%

	1 ــع . ــى جمي ــتمل عل ــاب ولا تش ــذا الحس ــية له ــات الرئيس ــوم الخدم ــة رس ــي قائم ــة ه ــذه القائم ه
الرســوم. للاطــاع علــى كافــة الرســوم والمصروفــات، يرجــى زيــارة موقعنــا الإلكترونــي:

 www.ajmanbank.ae,أو الاتصال بالررقم 80022 أو زيارة أي فرع من فروعنا للحصول على نسخة. 
	2 تخضع جميع الرسوم والمصروفات إلى ضريبة القيمة المضافة بنسبة %5. .

TERMS AND CONDITIONS  الشروط والأحكام

1.	 The Bank’s Terms and Conditions (including any relevant applications and documents) 
shall be read and implemented in line with this KFS. For more details on our Terms and 
Conditions, please visit: www.ajmanbank.ae

2.	 Ajman Bank reserves the right to amend the Terms and Conditions, including fees and 
charges, at any time by providing a sixty (60) calendar days’  written notice to your 
registered contact details before changes can take effect.

	1 تُقــرأ شــروط وأحــكام المصــرف )بمــا فــي ذلــك أي طلبــات ووثائــق ذات صلــة( وتُنفــذ بمــا يتوافــق .
مــع بيــان الحقائــق الرئيســية هــذا. لمزيــد مــن التفاصيــل عــن الشــروط والأحــكام، يرجــى زيــارة 

www.ajmanbank.ae:ــي ــع الإلكترون الموق
	2 يحتفــظ المصــرف بالحــق فــي تعديــل الشــروط والأحــكام بمــا فــي ذلــك الرســوم والمصروفــات .

ــال  ــل الاتص ــى تفاصي ــا إل ــا تقويميً ــتين )60( يومً ــه س ــي مدت ــار خط ــال إخط ــت بإرس ــي أي وق ف
المســجلة قبــل أن تدخــل التغييــرات قيــد النفــاذ. 

“KEY FACTS STATEMENT (KFS) SAHALAT - Salary Advance Facility“

www.ajmanbank.ae
Inspiring Sharia’a Values    |   قيمنا مستمدة من الشريعة السمحاء

800 22

“بيان الحقائق الرئيسية سهالات  -الراتب المقدم سلفاً“

mailto:info%40ajmanbank.ae?subject=
mailto:info%40ajmanbank.ae?subject=
https://www.ajmanbank.ae/site/tariff-of-charges-retail.html
https://www.ajmanbank.ae/site/tariff-of-charges-retail.html
https://www.ajmanbank.ae/site/banking-services-agreement.html 

https://www.ajmanbank.ae/site/banking-services-agreement.html
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REPORTING LOST OR STOLEN CARDS  الإبلاغ عن البطاقات المفقودة أو المسروقة

If your card is lost or stolen, immediately call Ajman Bank’s call center: 80022 (within UAE) or 
+97167018484 (from outside UAE). For replacement, please visit the nearest Branch. 	

ــى  ــان عل ــرف عجم ــال مص ــز اتص ــورًًا بمرك ــال ف ــك الاتص ــرقتها، علي ــك أو س ــدان بطاقت ــة فق ــي حال ف
الرقــم: 80022 )داخــل دولــة الإمــارات العربيــة المتحــدة( أو 97167018484+ )مــن خــارج دولــة الإمــارات 

العربـيـة المتـحـدة(. للحـصـول عـلـى بطاـقـة بديـلـة، يرـجـى زـيـارة أـقـرب ـفـرع.

REPORTING FRAUD 				    			  الإبلاغ عن حالة الاحتيال 

If you believe you may have disclosed your account details to a suspicious party or you are 
suspected unauthorized activity on your account, contact us immediately on 80022 or email 
to FraudRisk@AjmanBank.ae.		

ــكك  ــة ش ــي حال ــبوه أو ف ــرف مش ــى ط ــابك إل ــل حس ــن تفاصي ــت ع ــد أفصح ــك ق ــد أن ــت تعتق إن كن
بوجــود نشــاط غيــر مصــرح بــه علــى حســابك، اتصــل بنــا فــورًًا علــى الرقــم 80022 أو راســلنا عبــر البريــد 

.FraudiRisk@AjmanBank.ae الإلكتروني

SECURITY MEASURES 				    				   التدابير الأمنية 

Security precautions that need to be taken:
	• Avoidance of using simple passwords or numbers associated with personal dates;
	• Do not leave your cheque book unattended. Always keep your cheque book in a safe place.
	• Whenever you receive your cheque book, please count the number of cheque leaves in 

it. If there is a discrepancy, bring it to the notice of the Bank immediately
	• Change the passwords and PINs periodically through the digital channels (E.g. Mobile 

Banking, ATMs) 
	• Cautiously enter the PIN at an ATM or POS Terminal to ensure they are not being 

observed; 

For more details on the security measures, please visit: www.ajmanbank.ae

التدابير الاحتياطية الأمنية التي يجب اتخاذها:  
تجنب استخدام كلمات مرور بسيطة أو أرقام مع تواريخ شخصية.•	
لا تترك دفتر الشيكات بعيدًا عن متناولك. واحفظ دفتر الشيكات دائمًا في مكان آمن.•	
عنــد اســتلامك دفتــر الشــيكات الخــاص بــك، يرجــى عــد أوراق الشــيكات الموجــودة فيــه. فــي •	

حالــة وجــود تعــارض، عليــك إبــاغ المصــرف فــورًا.
قــم بتغييــر كلمــة المــرور والرقــم الســري دوريًــا عبــر القنــوات الرقميــة )مثــل تطبيــق •	

الآلــي(. الصــراف  ماكينــات  أو  المتحركــة،  الهواتــف  علــى  المصرفيــة  الخدمــات 
ــدم •	 ــان ع ــذر لضم ــع بح ــاط البي ــي أو نق ــراف الآل ــات الص ــي ماكين ــري ف ــم الس ــال الرق ــم بإدخ ق

ــا. ملاحظته

www.ajmanbank.ae :لمزيد من المعلومات عن التدابير الأمنية، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني

Warning: In the event of a Customer’s failure to meet Ajman Bank’s terms and conditions 
before and during the relationship, the bank may initiate appropriate action as deemed 
necessary. As a consequence of non-repayment or non-fulfillment of signed terms and 
conditions, the actions taken may include the following: 
	• Negative rating in the Al Etihad Credit Bureau (AECB) or other Credit Information agency 

and the possible limitations on the ability to borrow/obtain financing in the future 
	• Legal Proceedings via Court 
	• Collection measures including presenting security cheque (s) for clearing and claim on 

guarantees 
In case additional securities in terms of pledge collaterals, guarantors, post-dated cheque (s) etc. 
are obtained, these securities can be utilized or be enforced in case of any default in payment or 
non-fulfillment of any terms and conditions of facility offer letter or any other signed contract.

تحذيــر: فــي حالــة عــدم وفــاء العميــل بشــروط وأحــكام مصــرف عجمــان قبــل بــدء العلاقــة أو خلالهــا، 
ًـا. وتبعًًــا لعــدم الدفــع أو عــدم  يجــوز للمصــرف الشــروع فــي اتخــاذ إجــراء ملائــم وفــق مــا يــراه ضروري�

الوفــاء بالشــروط والأحــكام الموقــع عليهــا، يجــوز أن تشــتمل الإجــراءات علــى مــا يلــي: 
تقييم سلبي لدى الاتحاد للمعلومات الائتمانية أو وكالة معلومات ائتمانية أخرى، مع وجود •	

قيود محتملة على القدرة على الاقتراض أو الحصول على تسهيلات في المستقبل
اتخاذ إجراءات قضائية.•	
تدابير التحصيل شاملة تقديم شيك/ شيكات ضمان للمقاصة والمطالبة بضمانات.•	

ــخ  ــيكات بتواري ــن أو الش ــن أو الضامني ــات الره ــص ضمان ــا يخ ــات فيم ــى ضمان ــول عل ــة الحص ــي حال ف
ــع أو  ــي الدف ــر ف ــة أي تقصي ــي حال ــا ف ــات أو تنفيذه ــذه الضمان ــتخدام ه ــن اس ــره، يمك ــة أو غي لاحق

ــر ــع آخ ــد موق ــاب أو أي عق ــي الخط ــورة ف ــهيل المذك ــكام للتس ــروط وأح ــأي ش ــاء ب ــدم الوف ع

Warning: The Bank will never ask you for your personal information (Passwords, debit / credit 
PIN) via call, email or SMS. Kindly do not disclose such details to anyone.			 
	

تحذيــر: لــن يطلــب المصــرف منــك أي معلومــات شــخصية )كلمــات المــرور أو الرقــم الســري لبطاقــة 
ــاح  ــدم الإفص ــى ع ــة. يرج ــائل النصي ــي أو الرس ــد الإلكترون ــف أو البري ــر الهات ــان( عب ــر/ ائتم ــم مباش خص

			 عن هذه التفاصيل إلى أي شخص.

Warning: You are required to provide the Bank with copies of your updated documents at all times 
(Passport, Emirates ID, Trade license,  etc.) . Not providing these documents might result in the 
charges, transactions being restricted, account being blocked, or account being closed.	

ــا )جــواز الســفر،  ــة الخاصــة بــك دائمًً ــر: يجــب عليــك تزويــد المصــرف بنســخ مــن الوثائــق المحدث تحذي
ــه  ــج عن ــد ينت ــق ق ــذه الوثائ ــر ه ــدم توفي ــه(. ع ــة، وخلاف ــة التجاري ــة، والرخص ــة الإماراتي ــة الهوي وبطاق

قـه سـاب أو غلـ قـاف الحـ عـاملات أو إيـ ظـر المـ سـوم أو حـ سـاب رـ حـ

Warning: The Bank may apply any credit balance in any Account which is held in the Customer’s 
name and/or at any branch of the Bank towards any indebtedness or amounts due. 	

تحذيــر: يجــوز للمصــرف تطبيــق أي رصيــد ائتمانــي فــي أي حســاب مملــوك باســم العميــل و/أو فــي أي 
فرع من فروع المصرف فيما يخص أي مديونية أو مبالغ مستحقة. 

IMPORTANT NOTES ملاحظات مهمة 

Prior to applying for Salary Advance Facility, you should take into account any foreseeable future 
changes to your financial circumstances (such as retirement occurring before the end of the 
finance term). 				

ــرات  ــار أي تغيي ــن الاعتب ــذ بعي ــك أن تأخ ــب علي ــب، يج ــى الرات ــلفة عل ــهيل س ــب لتس ــم الطل ــل تقدي قب
يـل(. مـدة التموـ يـة ـ بـل نهاـ عـد قـ ثـل التقاـ يـة )مـ فـك المالـ فـي ظروـ عـة ـ سـتقبلية متوقـ مـ

You should only avail the facility, if you have financial means to cope up with potential risk 
that may arise from changes in the economic and market conditions as well as changes in your 
circumstances. You may consult your independent financial advisor for advice.	

يُُتــاح لــك التســهيل فقــط فــي حالــة توافــق وســائلك الماليــة مــع المخاطــر المحتملــة التــي قــد تنشــأ 
مــن التغييــرات فــي الظــروف الاقتصاديــة والســوقية بالإضافــة إلــى التغييــرات فــي ظروفــك. يجــوز لــك 

استـشـارة مستـشـارك الماـلـي المـسـتقل للحـصـول عـلـى المـشـورة

Not maintaining the required minimum monthly average balance in your accounts could lead to 
a fee being levied as clarified in Tariff of charges 				

ــى  ــؤدي إل ــد ي ــاباتك ق ــي حس ــهري ف ــد الش ــط الرصي ــى لمتوس ــد الأدن ــود الح ــى وج ــاء عل ــدم الإبق ع
سـوم. يـف الرـ فـي تعارـ ضـح ـ فـق الموـ سـوم وـ فـرض رـ ـ

Customer must clear all the outstanding amount from the upcoming salary. In the event of no 
balance on the due date, the Bank will have to right to deduct the outstanding amount from any 
other account with Ajman Bank.				

يجــب أن يقــوم العميــل بتصفيــة كافــة المبالــغ المســتحقة مــن الراتــب التالــي. فــي حالــة عــدم وجــود 
رصيــد فــي تاريــخ الاســتحقاق، يحــق للمصــرف أن يخصــم المبلــغ المســتحق مــن أي حســاب آخــر لــدى 

مـصـرف عجـمـان

The Bank is entitled, at its own direction to accept or reject customer’s application. In this case, 
the rejection reason will be disclosed to the Customer, if not related to Compliance reasons or 
prohibited by law. 				

يحــق للمصــرف -وفــق التوجيــه منــه -أن يقبــل طلــب العميــل أو يرفضــه. وفــي هــذه الحالــة، يُُوضــح 
إلــى العميــل ســبب الرفــض فــي حالــة أنــه لا يتصــل بأســباب امتثــال أو أن ذلــك ليــس محظــورًًا بموجــب 

القاـنـون.

If you wish to Opt-out from receiving marketing related SMSs/Emails/phone calls from the 
Bank, please call 80022 or email: info@ajmanbank.ae 

فــي حالــة رغبتــك فــي تســجيل الخــروج مــن اســتلام الرســائل النصيــة القصيــرة/ الرســائل الإلكترونيــة/ 
المكالمــات الهاتفيــة ذات الصلــة بالتســويق مــن المصــرف، يرجــى الاتصــال بالرقــم 80022 أو مراســلتنا 

 .info@ajmanbank.ae :عبــر البريــد الإكترونــي

This Key Facts Statement must be duly signed by the Bank representative and the Customer, 
prior to availing the financial product and/or service. A copy of the signed document must 
be provided by the Bank for your information and records at any point of time during the 
relationship tenure and/or based on your request. In an instance where there is a guarantor 
or more than one person (E.g. Joint applicants) signing a contract, each person must be given 
copies of the documents free of charge.				

قبــل  الأصــول  حســب  هــذا  الرئيســية  الحقائــق  بيــان  والعميــل  المصــرف  ممثــل  يوقــع  أن  يجــب 
ــرف  ــطة المص ــة بواس ــة الموقع ــن الوثيق ــخة م ــر نس ــب توفي ــة. يج ــة المالي ــج و/أو الخدم ــر المنت توفي
ــة  ــي حال ــك. ف ــى طلب ــاءًً عل ــة و/أو بن ــدة العلاق ــت خلال م ــي أي وق ــك ف ــجيل لدي ــك والتس لمعلومات
وجــود ضامــن أو أكثــر مــن شــخص واحــد )مثــل مقدمــي طلبــات مشــتركين( موقعيــن علــى العقــد، 

سـوم بـدون رـ ئـق ـ مـن الوثاـ سـخة ـ لـى نـ شـخص عـ صـل كل ـ جـب أن يحـ يـ

Closing the account: If you wish to close your account, please visit nearest Ajman Bank branch 
and fill the account closure form. Also, please surrender any unused Cheque Book(s) and/or 
Debit Card(s).				

ــرف  ــروع مص ــن ف ــرع م ــرب ف ــارة أق ــى زي ــابك، يرج ــق حس ــي غل ــك ف ــة رغبت ــي حال ــاب: ف ــق الحس غل
عجمــان ومــلء نمــوذج غلــق الحســاب. كمــا يرجــى تســليم أي دفتــر/ دفاتــر شــيكات غيــر مســتخدمة 

شـر صـم مباـ قـات خـ قـة/ بطاـ و/أو بطاـ

ADDITIONAL INFORMATION 				    			  معلومات إضافية 

Requirements to open an account: To open the account you will need to satisfy some 
identification requirements as per regulatory instructions and banks’ internal policies. These 
may include providing additional documents and information to verify your identity. Such 
information may be required on a periodic basis.

ــا  ــف وفقًً ــات التعري ــض متطلب ــاء ببع ــك الوف ــب علي ــح الحســاب لفتــح الحســاب: يج ــات فت متطلب
ــات  ــق ومعلوم ــى وثائ ــتمل عل ــوز أن تش ــرف. ويج ــة للمص ــات الداخلي ــة والسياس ــات التنظيمي للتعليم

شـكلٍٍ دوري مـات بـ هـذه المعلوـ لـب ـ جـوز ـط تـك. ويـ مـن هويـ قـق ـ يـة للتحـ إضافـ

Record updating: Always keep your profile/records updated with the bank to avoid any 
account service interruptions. If the customer changes his/her address or contact numbers, 
he/she should inform Ajman Bank through relevant channels. The customer should keep all 
correspondences relating to the account between themselves and Ajman Bank in a secure 
place for future reference. The customer should check the statements sent to him/her and 
acknowledge receipt where required by the Bank to do so. You can update expired legal IDs 
by visiting the nearest Ajman Bank branch.

تحديــث الســجلات: حافــظ علــى ملفــك/ ســجلاتك محدثــة دائمًًــا لــدى المصــرف لتجنــب توقــف أي 
خدمــة مــن خدمــات الحســاب. فــي حالــة تغييــر العميــل لعنوانــه أو رقــم الاتصــال الخــاص بــه، يجــب 
إبلاغ مصــرف عجمــان عبــر القنــوات ذات الصلــة. يبقــي العميــل جميــع المــراسلات ذات الصلــة بالحســاب 
فيمــا بينهــم مــع مصــرف عجمــان فــي مــكان آمــن للرجــوع إليهــا فــي المســتقبل. يجــب أن يراجــع 
العميــل البيانــات المرســلة إليــه وأن يقــر باســتلامها عنــد الطلــب مــن المصــرف. يمكنــك تحديــث 

يـارة أـقـرب ـفـرع لمـصـرف عجـمـان يـة القانونـيـة المنتهـيـة الخاـصـة ـبـك بزـ بطاـقـات الهوـ
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mailto:FraudiRisk%40AjmanBank.ae?subject=
https://www.ajmanbank.ae/site/security-tips.html
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مصــرف عجمــان شــركة مســاهمة عامــة مرخصــة مــن قبــل مصــرف الإمــارات العربيــة المتحــدة المركــزي. جميــع خدماتنــا ومنتجاتنــا 
www.ajmanbank.ae   متوافقــة مــع أحــكام الشــريعة الإسلاميــة. للتفاصيــل، يرجــى زيــارة الموقــع الإلكترونــي

 
Ajman Bank Public Joint Stock Company (P.J.S.C.) is licensed by the Central Bank of the UAE. All our products and 
services are Shari’ah compliant. For details, kindly visit www.ajmanbank.ae

3

Unauthorized transactions: For reporting Unauthorized Transactions, your are allowed a 
minimum of 30 business day to report the transaction to Bank after you have been properly 
informed of the transaction.  If the Customer has not received the Statement of Account for a 
specific period, the Customer must contact Ajman Bank within 30 days, else the Statement of 
Account will be considered as delivered.

ــى 30  ــد أدن ــك بح ــمح ل ــا، يُُس ــرح به ــر مص ــاملات غي ــن أي مع المعــاملات غيــر المصــرح بهــا: للإبلاغ ع
يــوم عمــل للإبلاغ عــن المعاملــة إلــى المصــرف بعــد علمــك بالمعاملــة علــى نحــوٍٍ ملائــم.  فــي حالــة 
عــدم اســتلام العميــل لكشــف الحســاب لفتــرة محــددة، يجــب أن يتواصــل العميــل مــع مصــرف 

ـًا لذــلك يُُعتــبر كــشف الحــساب مــستلمًًا ـًا، وخلاـفً عجمــان خلال 30 يوـمً

Cooling-Off Period: is a period of time (5 business days) after agreeing to the Product and/
or Service that allows you to reconsider the purchase and to withdraw from the contract 
without suffering any undue costs, obligations or inconvenience. The Cooling-Off period 
begins immediately after signing the contract. During this period, you may choose to consult 
other persons including a lawyer or any advisor in order to make an informed decision. By 
the 6th business day, you must decide to choose to reject or negotiate an amendment to the 
contract or otherwise the contract may be in force in accordance with its terms and conditions. 

Accordingly, you can request the Bank for any of the below options, either to: 
•	 Provide you with the Cooling-Off period of 5 Business days, where the Bank will not be able 

to proceed with your application, offer, contract, transaction etc.. until this period expires.
•	 Waive the Cooling-Off period right and proceed immediately with your application, 

offer, contract, transaction etc.. In this case, you must provide the Bank with a written 
notice (Cooling-off period waiver form) and adhere to the product and/or service terms 
and conditions.

فتــرة الســماح بالإلغــاء: هــي فتــرة )5 أيــام عمــل( بعــد الموافقــة علــى منتــج و/أو خدمــة ممــا 
يســمح لــك بإعــادة النظــر فــي الشــراء والانســحاب مــن العقــد بــدون تكبــد أي تكاليــف غيــر مســتحقة 
أو التزامــات أو أي مضايقــة. تبــدأ فتــرة التهدئــة مباشــرةًً بعــد توقيــع العقــد. خلال هــذه الفتــرة، يجــوز 
لــك اختيــار الحصــول علــى استشــارة مــن أشــخاص آخريــن بمــا فــي ذلــك محــامٍٍ أو أي استشــاري لاتخــاذ 
القــرار عــن درايــة. بحلــول يــوم العمــل الســادس، يجــب عليــك اتخــاذ القــرار باختيــار الرفــض أو التفــاوض 

علــى تعديــل العقــد، أو خلافًًــا لذلــك، قــد يدخــل العقــد قيــد النفــاذ وفقًًــا لشــروطه وأحكامــه

ووفقًًا لذلك، يمكنك الطلب من المصرف أي خيار من الخيارات أدناه: 
تزويــدك بفتــرة الســماح بالإلغــاء لمــدة 5 أيــام عمــل حيــث لا يمكــن للمصــرف الشــروع فــي •	

الفتــرة انتهــاء  حتــى  خلافــه  أو  معاملتــك  أو  عقــدك  أو  عرضــك  أو  طلبــك 
التنــازل عــن حــق فتــرة الســماح بالإلغــاء والشــروع فــورًا فــي طلبــك أو عرضــك أو عقــدك •	

بإخطــار  المصــرف  تزويــد  عليــك  يجــب  الحالــة،  هــذه  وفــي  خلافــه  أو  معاملتــك  أو 
خطــي )نمــوذج التنــازل عــن فتــرة الســماح بالإلغــاء( والالتــزام بشــروط وأحــكام المنتــج 

و/أو الخدمــة

COMPLAINTS AND SUGGESTIONS 				    الشكاوى والاقتراحات 

For complaints and suggestions, you may visit any of our Branches and submit in writing or 
verbally to our Customer Service Officer. You can also call our Phone Banking 800 22 and we 
will be happy to assist. Alternatively, you may also use our website  www.ajmanbank.ae or 
Email address writetous@ajmanbank.ae. For more details on the Customer service charter, 
please visit: www.ajmanbank.ae

شــفهيًًا  أو  كتابــةًً  ذلــك  وتقديــم  فروعنــا،  أحــد  زيــارة  يمكنــك  والاقتراحــات،  الشــكاوى  لتقديــم 
ــا. كمــا يمكنــك الاتصــال بمركــز الخدمــات المصرفيــة الخــاص بنــا عبــر  لمســؤول خدمــة العــملاء لدين
الهاتــف برقــم 80022، وسيســعدنا مســاعدتك. وبــدلًًا مــن ذلــك، يمكنــك كذلــك اســتخدام موقعنــا 
الإلكترونــي www.ajmanbank.ae أو عنــوان البريــد الإلكترونــي writetous@ajmanbank.ae. لمزيــد مــن 

www.ajmanbank.ae :ــي ــع الإلكترون ــارة الموق ــى زي ــملاء، يرج ــة الع ــاق خدم ــأن ميث ــل بش التفاصي

MARKETING AND PROMOTIONAL - COMMUNICATION الاتصالات التسويقية والترويجية

I agree to receive promotional/marketing/product communication from the bank
  Yes     No 

Preferred mode of communication (if Yes) - email   SMS 	

For your convenience, we are offering the initial documents in soft copies. However, if you 
wish to receive the documents in hard copy, please visit the nearest branch or call 80022. 
Note: If you do not wish to receive marketing and promotional communications, please call 
80022 or email: info@ajmanbank.ae

أوافق بموجبه على تلقي اتصالات خاصة بالترويج/ التسويق/ المنتجات من مصرف عجمان 
لا   نعم	

طريقة الاتصال المفضلة )إذا كانت الإجابة بنعم(   البريد الإلكتروني  الرسائل النصية القصيرة 

من أجل راحتك، نعرض تسليم الوثائق الأولية بنسخ إلكترونية. ومع ذلك، في حالة رغبتك في استلام 
الوثائق بنسخ ورقية، يرجى زيارة أقرب فرع أو الاتصال بالرقم 80022. 

ملاحظة: في حالة عدم رغبتك في استلام اتصالات التسويق والترويج، يرجى الاتصال بالرقم 80022 أو 
 .info@ajmanbank.ae :مراسلتنا عبر البريد الإلكتروني

ACKNOWLEDGEMENT, CONSENT AND DECLARATION التأكيد والموافقة والإقرار

I/We hereby declare that I/we have read the above Key Facts Statement and clearly 
understand all the information and references provided herein. I/We am/are aware of, and 
agree to the Terms and Conditions and Schedule of Fees applicable to the Account available 
on the website www.ajmanbank.ae or on the Account Application Form, respectively.

أقــر بموجبــه بأنــي قــد قــرأت بيــان الحقائــق الرئيســية، وأنــي أفهــم بوضــوح جميــع المعلومــات 
والمصطلحــات الــواردة فيــه. كمــا أنــي علــى درايــة بالشــروط والأحــكام وجــدول الرســوم المعمــول بــه 
ــاح علــى الموقــع الإلكترونــي www.ajmanbank.ae أو نمــوذج طلــب الحســاب، وأوافــق  للحســاب المت

عليـهـا

Customer Name اسم العميل

Mobile Number رقم الهاتف المتحرك

Email address عنوان البريد الإلكتروني

Customer Signature توقيع العميل

Date التاريخ

Signature Verified المصادقة على التوقيع

RM / SSO Signature توقيع مدير العلاقات / خدمة العملاء

http://www.ajmanbank.ae/site/contact-us.html
mailto:writetous%40ajmanbank.ae?subject=
https://www.ajmanbank.ae/site/customer-service-charter.html	
mailto:writetous%40ajmanbank.ae?subject=
http:// www.ajmanbank.ae
http:// www.ajmanbank.ae
https://www.ajmanbank.ae/site/customer-service-charter.html.
mailto:info%40ajmanbank.ae?subject=
mailto:info%40ajmanbank.ae?subject=
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